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dr. Bakonyi Csilla 
Bebesi István és
Tóth István

képviselőket bizza meg, egyúttal felkéri Jánosiné Izsó 
Ildikó közigazgatási szaktanácsadót a közreműködésre.

A bizottság feladata előterjesztés készítése a következő 
szempontok figyelembevételével:

- Várpalota területén található, volt szovjet bázis 
értékesítésével kapcsolatosan az önkormányzatnak milyen 
törvényes lehetőségei voltak,

- történt-e mulasztás az 1990-94. évekre megválasztott és 
jelenlegi Képviselő-testület, a Polgármester, továbbá a 
Jegyző részéről a törvényes lehetőségek kihasználásában,

- a bizottság vizsgálja meg, hogy a volt szovjet bázis 
hasznosításával kapcsolatban az önkormányzat milyen 
vagyoni elemekhez jutott és azt hogyan hasznosította.

A bizottság az előterjesztést az 1997. februári rendes 
képviselő-testületi ülésre terjessze elő.

Határidő: a határozat kiküldésére: 1997. január 23. 
előterjesztésre: 1997. február 27.

Felelős: a határozat kihirdetéséért:
Leszkovszki Tibor polgármester
a jelentés elkészítéséért és beterjesztéséért: 
bizottsági elnök

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ehhez a témához kapcsolódóan egy tiszteletteljes kéréssel 

fordulok Önökhöz. Gyakorlatilag egy aláírás híján végbement 
az összes testületi elhatározás jóváhagyása. E témakörben, 
adásvételi szerződésekre és egyebekre gondolok. Kérem a 
testületet, hogy a zárt ülés anyagát szabadítsa fel, 
továbbiakban ne legyen zárt az anyag. Az ezzel kapcsolatos 
zárt ülések anyagát tegyük nyilvánossá!

Van-e kérdés?

Dr. N a g y  László:
Az ellenpartner hozzájárulásával mehet. 

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Természetesen, amiben ellenpartneri érdekeltség lehet. A 

zárt ülést azért szavaztuk meg és azért lett zárt ülés, hogy 
a saját gazdálkodási érdekeinket védjük. Nem kérte az 
ügyfél, nincs ilyen dokumentum nálunk.

Aki egyetért azzal, hogy nyilvánosságra hozhatjuk e 
témakörben zárt ülésen elfogadott határozatainkat, 
állásfoglalásinkat, kérem szavazzonl

A Képviselő-testület 22 igen szavazattal a következő 
határozatot hozta:
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l/A/1997. (1.16.) számú képviselő-testületi határozatot:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete 
elhatározza, hogy a volt szovjet bázis értékesítésével, 
hasznosításával kapcsolatos - zárt ülés keretében tárgyalt, 
az ügyre vonatkozó - testületi ülés jegyzőkönyvi kivonatát a 
nyilvános ülés jegyzőkönyvére vonatkozó szabályok szerint 
kezeli.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A határozatot köszönöm. Egyetlenegy levéllel Tóth úrnak és 

a sajtó nyilvánosságának érthetővé tudom tenni a hat év 
munkánk pillanatnyi álláspontját. Szomorúnak tartom és 
higgyétek el, ez nem Leszkovszki téma, én rám lecsapódik. 
Nem az első és nem az utolsó, aki ezt az ún. közéleti 
szerepet felvállalja ezzel kell számolnia.

M o l n á r  László:
Volt egy javaslatom, hogy forduljunk az Állami 

Számvevőszékhez és utána hozzunk létre bizottságot. 
Polgármester úr nem szavaztatta meg, hogy forduljunk az 
Állami Számvevőszékhez ez ügyben, hogy vizsgálja ki, hogy a 
KVSZ, illetve a jogutóda jogosan jártak el az 
önkormányzattal. Ezt hivatalosan jogi formában tegyük meg.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ezt a témakört zárnám. Én nem vállalom fel az Állami 

Számvevőszékhez való fordulásnak a szövegtervezetét, ezt 
tényként elfogadom, meg fogom csináltatni az illetékes 
kolléganőkkel ezt, hogy vizsgálják felül, hogy a KVSZ - a 
jogutóddal nem értek egyet, mert a jogutód ebben semmi 
perdöntőt nem csinált - úgy járt el, hogy az önkormányzati 
érdekeket maximálisan képviselte, ezt én nem tudom helyetted 
megfogalmazni. Egy tervezetet leteszünk a következő 
rendkívüli ülésen, akkor vagy elfogadja azt a 
szövegszerűséget vagy módosít rajta és amit a testület 
elfogadott, azt tudom továbbítani.

V á m o s i  Tibor:
A két kültagot a bizottság fogja delegálni?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem volt javaslat, három tagú bizottság lesz, Jánosiné 

Izsó Ildikó felkért szakértő.

B e j e l e n t é s e k ,  k é r d é s e k

L e s z k o v s z k i  Tibor:
December 24-i keltezésű Magyar Közlönyben jelent meg 1997. 

évre vonatkozó költségvetési törvény. Az 1992. évi 
államháztartásról szóló törvény azt mondja, hogy ettől 
számított 30 napon belül a testület elé terjeszti a jegyző a 
költségvetési rendeletet. Majd a további 3 0 nap múlva a 
TÁKISZ elé, a kormányhoz továbbítandó a testület által 
elfogadott rendelet. Ennek úgy tudunk eleget tenni e 
pillanatnyi álláspont szerint, hogy van egy halom 
alapdokumentáció, megy az intézményekkel az egyeztetés, 
abból egy első olvasati anyagot az én meglátásom szerint



-  19 -

jövő hét közepén tudunk eljuttatni minden
képviselőtársamhoz. Ez annyit jelent, hogy a testület elé 
terjesztés kritériumának eleget teszünk amikor igazoljuk, 
hogy a képviselők megkapták a rendelet első variációját. 
Kérném, hogy minimum a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság és a 
Jogi és Ügyrendi Bizottság az első olvasati tervezetet 
tárgyalja meg. Január 30-án lesz az első költségvetés 
tárgyalás, február 13-án vinnénk be a második alternatívát, 
amit el kell fogadni. Meg vagyok győződve, hogy nem lesz 
végleges. Főszámokkal fogunk rendelkezni, nem végleges és 
nem részletes számokkal, ezt mondhatom el az OECF 
vonatkozásában is. Amit tisztázni tudunk 30-án, a 
közalkalmazottak, köztisztviselők érdekében szeretném, hogy 
abban döntenénk is, hogy elfogadjuk a bér és bér jellegű 
dolgokat, mert akkor a közalkalmazotti törvény módosítása 
szerint új besorolási béreket kapnának meg az érintettek 
március 3-án és nem pedig egy hónappal később. A 
köztisztviselők is az Önök által elfogadott fizetést kapnák 
erre az évre.

Kérdés van-e ezzel kapcsolatban? Más témájú bejelentés, 
érszrevétel?

Köszönöm a munkát, az ülést 16,38 órakor bezárom.

K. m. f.

LeszlcövsfkiVribor 
polgármester
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Péter Istvánné 
jegyzői jogkörben eljáró 

aljegyző


